
Protokół Nr VII /2019 
z VII sesji Rady Powiatu Łańcuckiego odbytej 

w dniu 29 kwietnia 2019 r. 
 
 

VII sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym w Łańcucie 
pod przewodnictwem Marka Ubermana Przewodniczącego Rady Powiatu Łańcuckiego.  
 
Obrady rozpoczęto 29 kwietnia 2019 r. o godz. 15:00, a zakończono o godz. 18:12 tego 
samego dnia. 
 
Obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na 
stronie internetowej powiatu https://www.youtube.com/watch?v=dlnFxnhKQN0  
 
 
Ad. 1.  
Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Marek Uberman dokonał otwarcia sesji, powitał obecnych na sali 
radnych, zaproszonych gości, których lista stanowi załącznik do protokołu.  
Stwierdził, że na sali znajduje się 20 radnych, co stanowi wymagane kworum i Rada 
może podejmować prawomocne uchwały.   
Obecni: 
1. Janusz Bester 
2. Barbara Brudniak 
3. Józef Buk 
4. Halina Golec 
5. Zbigniew Grad 
6. Jan Kilian 
7. Kamil Kilian nieobecny 
8. Adam Krzysztoń 
9. Ryszard Kucha 
10. Dariusz Kuraś 
11. Marian Kurek 
12. Michał Mac 
13. Jan Magoń 
14. Jan Panek 
15. Jakub Reizer 
16. Mariusz Rejman 
17. Monika Roman 
18. Paweł Skoczowski 
19. Wojciech Szura 
20. Marek Uberman 
21. Krzysztof Wawro. 
 



2 
 

Ad. 1.  
Otwarcie sesji. 
 
Przed przystąpieniem do realizacji porządku posiedzenia Adam Krzysztoń Starosta 
Łańcucki poinformował, że 26 kwietnia 2019 r. w wieku 88 zmarł w Izraelu Abraham 
Segal, urodzony w Łańcucie. 
Rada Powiatu uczciła minutą ciszy śmierć Abrahama Segala. 
Następnie pan Starosta złożył gratulacje dla radnego Kamila Kiliana z okazji zawarcia 
związku małżeńskiego, na tą okoliczność został wykonany pamiątkowy grawer, który 
przy najbliższej okazji zostanie Radnemu wręczony.  
Pan Starosta na prośbę radnego Kamila Kiliana zachęcił wszystkich do głosowania 
w konkursie na Gminę Żołynia, można wygrać, edukacyjny plac zabaw Podwórka 
Talentów Nivea. 
 
 
Ad.2.  
Ustalenie porządku obrad. 
 
Do porządku posiedzenia nie wprowadzono żadnych zmian. 
Porządek obrad obejmuje: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad.  
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/97/2016 dotyczącej przyjęcia 

Programu Korekcyjno – Edukacyjnego dla sprawców przemocy realizowanego 
w Powiecie Łańcuckim. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla 
Powiatu Łańcuckiego na lata 2019 – 2022 z perspektywą na lata 2023 – 2026”.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2019. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wystawienia weksla in blanco, jako zabezpieczenia 

realizacji umowy.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji doraźnej do spraw przygotowania 

projektu zmian Statutu Powiatu Łańcuckiego. 
9. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

10. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
11. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
12. Sprawy różne.  
13. Zakończenie. 
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Ad. 3.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/97/2016 dotyczącej przyjęcia 
Programu Korekcyjno – Edukacyjnego dla sprawców przemocy realizowanego w 
Powiecie Łańcuckim. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Joanna Dubiel – Sowa Dyrektor PCPR 
w Łańcucie.  
Głos w dyskusji zabierał radny Jan Panek. 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Zdrowia, 
Rodziny i Pomocy Społecznej.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/97/2016 dotyczącej przyjęcia 
Programu Korekcyjno – Edukacyjnego dla sprawców przemocy realizowanego 
w Powiecie Łańcuckim. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
NIEOBECNI (1) 
Kamil Kilian. 
 
Uchwała Nr VII/43/2019 w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/97/2016 dotyczącej 
przyjęcia Programu Korekcyjno – Edukacyjnego dla sprawców przemocy 
realizowanego w Powiecie Łańcuckim została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 4.  
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla 
Powiatu Łańcuckiego na lata 2019 – 2022 z perspektywą na lata 2023 – 2026”. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Jadwiga Kochman Naczelnik Wydziału 
Środowiska i Rolnictwa w Łańcucie oraz pani Anna Panek autorka programu.  
Głos w dyskusji zabierał Paweł Skoczowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu. 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Ochrony 
Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu 
Łańcuckiego na lata 2019 – 2022 z perspektywą na lata 2023 – 2026”. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU:  1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Jan Magoń, Jan Panek, 
Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, 
Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
BRAK GŁOSU (1) 
Michał Mac 
NIEOBECNI (1) 
Kamil Kilian. 
 
Uchwała Nr VII/44/2019 w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla 
Powiatu Łańcuckiego na lata 2019 – 2022 z perspektywą na lata 2023 – 2026” została 
podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 5.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2019. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. 
Do projektu uchwały zapytania złożył radny Jan Magoń, radny Michał Mac, radna 
Monika Roman. 
Odpowiedzi na powyższe zapytania odpowiedzi udzielił pan Skarbnik oraz pan Starosta.  
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2019. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Jan Magoń, Jan Panek, 
Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, 
Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
PRZECIW (1) 
Michał Mac 
NIEOBECNI (1) 
Kamil Kilian. 
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Uchwała Nr VII/45/2019 w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2019 została 
podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 6.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
NIEOBECNI (1) 
Kamil Kilian. 
 
Uchwała Nr VII/46/2019 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 7.  
Podjęcie uchwały w sprawie wystawienia weksla in blanco, jako zabezpieczenia 
realizacji umowy. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. 
Do projektu uchwały zapytania złożył radny Jan Panek, radny Jan Magoń, radna Monika 
Roman. 
Odpowiedzi na powyższe zapytania odpowiedzi udzielił pan Skarbnik oraz pan Starosta.  
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów.  
 
Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie wystawienia weksla in blanco, jako zabezpieczenia 
realizacji umowy. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech 
Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Panek 
NIEOBECNI (1) 
Kamil Kilian. 
 
Uchwała Nr VII/47/2019 w sprawie wystawienia weksla in blanco, jako 
zabezpieczenia realizacji umowy została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 8.  
Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji doraźnej do spraw przygotowania 
projektu zmian Statutu Powiatu Łańcuckiego. 
 
Do pracy w Komisji statutowej chęć zgłosiło 6 radnych w związku z tym 
Przewodniczący Rady zgłosił poprawkę do paragrafu 1.  
 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek Przewodniczącego Rady Powiatu poprawka do projektu uchwały w paragrafie 
1.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Adam 
Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Magoń, Jan 
Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech 
Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Kilian 
NIEOBECNI (1) 
Kamil Kilian. 
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Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji doraźnej do spraw przygotowania 
projektu zmian Statutu Powiatu Łańcuckiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
NIEOBECNI (1) 
Kamil Kilian. 
 
Uchwała Nr VII/49/2019 w sprawie wystawienia weksla in blanco, jako 
zabezpieczenia realizacji umowy została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 9.  
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego w 
okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu z 
poprzedniej sesji. 
 
 
Pan Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki złożył sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady 
Powiatu. 
 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Marek Uberman poinformował i zadeklarował, że 
zorganizuje wspólne spotkanie radnych Miasta Łańcuta i Powiatu Łańcuckiego, o które 
gorąco wnioskowała radna Monika Roman, za pośrednictwem Komisji Ochrony 
Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego w celu 
omówienia wspólnych tematów dotyczących dróg, utrzymania czystości i zieleni 
w mieście Łańcucie.  
 
Radny Michał Mac zwrócił się z zapytaniami: 
1) odnośnie konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Placówek Oświatowych, 

Pan Starosta odpowiedział, że konkurs został ogłoszony ze względu na upływ 
kadencji, wynika to przepisów prawa, 

2) jak wygląda sprawa dotycząca finansowania chóru i orkiestry Nicolaus, 
Pan Starosta poinformował, że Zarząd Powiatu Łańcuckiego postanowił objąć 
patronatem i prowadzenie działalności artystycznej Chóru i Orkiestry Kameralnej 
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NICOLAUS poprzez Zespół Placówek Oświatowych oraz aby dyrygent chóru był 
pracownikiem ZPO, 

3) film poświęcony Międzynarodowym Konkursom Muzycznym w Łańcucie, 
Pan Starosta poinformował, że Stowarzyszenie Form Różnych zwróciło się do 
powiatu o objęcie powyższej produkcji honorowym patronatem Starosty 
Łańcuckiego, na co ZPŁ wyraził zgodę, będzie to film promujący Powiat Łańcucki, 

4) odnośnie podejmowanych uchwał na ostatniej sesji w sprawie stanowisk, czy 
wpłynęły jakieś pisma odnośnie tych spraw, 

5) podziękował za organizację Tragów Pracy, bardzo dobra inicjatywa, na wysokim 
poziomie. 

 
 
Radny Jan Panek zwrócił się z zapytaniem, czy Zarząd Powiatu podjął jakieś działania, 
aby nawiązać rozmowy i uzyskać pieniądze na dwie zasadnicze inwestycje w powiecie 
łańcuckim, czyli przejazd pod torami i wykonanie łącznika.  
Pan Starosta odpowiedział, że robione jest wszystko, aby odpowiednimi stanowiskami 
docierać do odpowiednich ministerstw, urzędów, samorządów, aby inwestycje te 
zostały zrealizowane. Jednak są to tematy bardzo trudne i wymagają zaangażowania 
ogromnych pieniędzy.  
 
Radny Michał Mac mając na uwadze powyższe zwrócił się z wnioskiem do pana 
Starosty, jeśli uzna to za stosowne, aby w okresie kampanii skierować pisma do 
kandydatów do Europarlamentu z Ziemi Łańcuckiej, szczególnie do posła Kazimierza 
Gołojucha w sprawie łącznika i tunelu. 
 
Ad vocem Paweł Skoczowski stwierdził, że wszyscy wiedzą, jakie są pilne potrzeby 
oraz jakie zostały podjęte działania i stanowiska. Stwierdził, że każdy Radny sam 
osobiście, też może zadać pisemne zapytanie do osoby, która wypełnia funkcję 
publiczną, czy reprezentuje Ziemię Łańcucką.  
 
 
Następnie Radny Michał Mac mając na uwadze wcześniej podjętą uchwałę zwrócił się 
z zapytaniem, kto będzie przewodniczącym powołanej komisji statutowej i kiedy 
odbędzie się głosowane.  
Pan Starosta poinformował, że Zarząd Powiatu Łańcuckiego zaproponował na 
przewodniczącego komisji pana Marka Ubermana.  
Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że komisja między sobą wybierze 
przewodniczącego komisji.  
Radny Michał Mac zauważył, że przewodniczącego komisji powinna wybrać Rada 
Powiatu. 
Marcin Mazur Radca Prawny poinformował odnośnie komisji statutowej, że 
zwyczajowo w powiecie łańcuckim przyjęło się, iż do tej pory przewodniczącym 
komisji statutowej był przewodniczący Rady Powiatu, który zwołuje posiedzenie 
komisji.  
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Przewodniczący Rady Powiatu mając na uwadze powyższe zgłosił wniosek o zmianę 
porządku posiedzenia i dodanie pkt 10 w sprawie powołania przewodniczącego komisji 
doraźnej do spraw przygotowania projektu zmian Statutu Powiatu Łańcuckiego. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek Przewodniczącego Rady Powiatu o zmianę porządku posiedzenia i dodanie 
pkt 10. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Kamil Kilian. 
 
 
Ad. 10.  
Podjęcie uchwały w sprawie powołania przewodniczącego komisji doraźnej do 
spraw przygotowania projektu zmian Statutu Powiatu Łańcuckiego. 
 
 
Na przewodniczącego komisji statutowej zostały zgłoszone następujące kandydatury: 
Radny Marian Kurek zgłosił kandydaturę Marka Ubermana Przewodniczącego Rady 
Powiatu. 
Radny Janusz Bester zgłosił kandydaturę radnego Zbigniewa Grada. 
Radny Mariusz Rejman zgłosił kandydaturę radnego Michała Maca.  
Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę.  
 
Marcin Mazur radca prawy ustosunkował się do zapytań radnego Michała Maca 
i poinformował, że Przewodniczący Rady może kandydować na przewodniczącego 
komisji statutowej. Natomiast w tej sprawie nie może odbyć się głosowanie tajne, 
ponieważ nie jest to zgodne z przepisami prawa.  
Głos w tej sprawie zabierała także radna Monika Roman. 
 
Następnie przystąpiono do głosowania w kolejności zgłoszeń. 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek w sprawie powołania przewodniczącego komisji doraźnej do spraw 
przygotowania projektu zmian Statutu Powiatu Łańcuckiego kandydata Marka 
Ubermana.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, Dariusz 
Kuraś, Marian Kurek, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
PRZECIW (10) 
Janusz Bester, Zbigniew Grad, Ryszard Kucha, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, 
Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Wojciech Szura 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Paweł Skoczowski 
NIEOBECNI (1) 
Kamil Kilian. 
Mając na uwadze wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek nie 
został przyjęty. 
Wobec powyższego poddał pod głosowanie kolejny wniosek. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek w sprawie powołania przewodniczącego komisji doraźnej do spraw 
przygotowania projektu zmian Statutu Powiatu Łańcuckiego kandydata Zbigniewa 
Grada.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Janusz Bester, Zbigniew Grad, Ryszard Kucha, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, 
Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura. 
PRZECIW (8) 
Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, Dariusz 
Kuraś, Marian Kurek, Krzysztof Wawro. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marek Uberman. 
NIEOBECNI (1) 
Kamil Kilian. 
 
Wniosek został przyjęty. Wobec powyższego Przewodniczący Rady Powiatu poddał 
pod głosowanie projekt uchwały. 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania przewodniczącego komisji doraźnej do spraw 
przygotowania projektu zmian Statutu Powiatu Łańcuckiego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Adam 
Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub 
Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, Marek 
Uberman, Krzysztof Wawro 
PRZECIW (2) 
Jan Kilian, Marian Kurek 
NIEOBECNI (1) 
Kamil Kilian. 
 
 
Ad. 11.  
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
 
Radna Monika Roman wypowiadała się odnośnie sygnalizacji świetlnej na przejściu 
w Łańcucie obok poczty oraz w sprawie inwestycji: przebudowa drogi nr 4 na terenie 
miasta i powiatu odczytując fragment pisma z GDKDiA dotyczącego zorganizowania 
spotkania z mieszkańcami i inwestorem.  
Poprosiła o zorganizowanie takiego spotkania.  
Zwróciła się z zapytaniem, na jakim etapie jest przebudowa ulicy Kardynała Stefana 
Wyszyńskiego w Łańcucie i na jakim etapie jest rozpatrzenie wniosku, czy jest szansa 
na zrealizowanie tej inwestycji i z jakich środków finansowych.  
Pan Starosta odpowiedział, że wniosek o przebudowę ulicy Wyszyńskiego został 
skierowany do Programu Dróg Samorządowych.  
 
Radny Michał Mac zwrócił się z zapytaniami:  
1) dlaczego plac zabaw przy PCPR nie jest ogólnodostępny, 

Pan Starosta odpowiedział, że plac ten był realizowany ze środków unijnych i ma 
służyć dzieciom z rodzin zastępczych, plac można wynająć pod warunkiem, że 
będzie osoba za to odpowiedzialna, 

2) czy powiat łańcucki planuje partycypację w kosztach w wykupie gruntów pod 
łącznik, jeśli tak to, jakie środki planuje przeznaczyć, 
Pan Starosta poinformował, że na dzień dzisiejszy nie zwróciły się w tej sprawie 
decyzyjne osoby i instytucje, jeśli będzie zasadny wniosek to powiat będzie się 
wspólnie zastanawiał na wykupami, 

3) zapytania mieszkańców dotyczące scalenia gruntów na terenie gminy Markowa, jak 
było, jak jest, 
Pan Starosta odpowiedział, że w powiecie łańcuckim trudno jest ze scalaniami, 
w ubiegłym roku Tarnawka była najbardziej zaangażowana, jednak procent 
mieszkańców, który odpowiedział był mały i odstąpiono od tego. Powiat jest za tym, 
aby do scaleń doszło, ale sami mieszkańcy tego nie chcą, Natomiast, jeśli chodzi 
o gminę Markowa upadł pomysł scaleń na zebraniu wiejskim.  
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Radny Zbigniew Grad zwrócił się z zapytaniem do Wicestarosty, jakie działania zostały 
podjęte w związku z kończącym się okresem wygaszania gimnazjów, aby nauczyciele 
z gimnazjów mieli możliwość uzupełnienia etatów w szkołach średnich powiatowych.  
Barbara Pilawa – Kraus Wicestarosta Łańcucki odpowiadając poinformowała, że w tym 
roku jest dość nietypowa sytuacja, ponieważ będzie podwójny nabór. Jednak nie 
oznacza to, że powiat będzie miał zapotrzebowanie na nauczycieli. Poinformowała, że 
zwróciła się do Dyrektorów szkół powiatowych, aby godziny, których będzie brakować 
uzupełnić z podań zgłoszonych przez nauczycieli z gimnazjum. Natomiast po naborze 
Zarząd Powiatu będzie się zastanawiał nad ilością oddziałów w szkole.  
W tej sprawie głos zbierał radny Jan Magoń, który przekazał, że 20 lat temu, gdy 
skracano licea i technika nikt się nie przejmował nauczycielami z liceów. Stwierdził, że 
nauczyciele gimnazjów mogą rozesłać swoje CV do wszystkich szkół, na których im 
zależy, powinni wykazać swoją inicjatywę. Poinformował, że zniknęła z witryn 
kuratoryjnych zakładka wolne miejsca pracy dla nauczycieli.  
Barbara Pilawa – Kraus Wicestarosta przekazała, że Zarząd Powiatu nie ma kompetencji 
do tego, aby dyktować dyrektorom szkół, kogo mają zatrudniać, a kogo nie.  
 
Radny Zbigniew Grad zwrócił uwagę, że na BIP nie ma uchwały Nr 18/1999 oraz 
Regulaminu Organizacyjnego ZDP w Łańcucie.  
 
Radny Jan Panek wypowiadał się odnośnie pisemnej odpowiedzi pana Starosty 
w sprawie zapytania z poprzedniej sesji odnośnie przeklasyfikowania gruntów, gdzie 
w sentencji jest napisane, że przeklasyfikowanie gruntów zostało wykonane zgodnie 
z prawem. Radny nie zgodził się z tą odpowiedzią, ponieważ każdy właściciel gruntu 
ma prawo wiedzieć, co dzieje się na jego gruncie. Przypomniał, że w tej sprawie odbyło 
się spotkanie. Natomiast nie było informacji, że będzie przeklasyfikowanie, informacja 
była tylko do 14 działek i to zostało dokonane zgodnie z prawem. Natomiast firma, która 
wykonywała pomiary geodezyjne o niczym takim nie informowała. Zdaniem Radnego 
zostało to zrobione po cichu i zwrócił się z zapytaniem do Pana Starosty, dlaczego tak 
postąpiono.  
Starosta Łańcucki odpowiadając, poinformował, że odpowiedź została przygotowana 
pisemnie, w tej sprawie odbyło się także spotkanie z najbardziej kompetentnymi 
przedstawicielami. Pan Starosta stwierdził, że wydawało się, że sprawa została 
wyjaśniona, za co też Radny dziękował i był bardzo zadowolony ze spotkania. Pan 
Starosta stwierdził, że nie wie, co się zmieniło pomiędzy spotkaniem a dniem 
dzisiejszym.  
W tej sprawie głos zabrała Barbara Pilawa – Kraus Wicestarosta Łańcucki 
potwierdzając słowa pana Starosty. Po spotkaniu wydawało się, że Radny Jan Panek 
uzyskał komplet informacji, nic nie zostało zrobione po cichu. Program, który jest 
organizowany dotyczy modernizacji granic. W spotkaniu uczestniczył również Wójt 
Gminy Rakszawa, z którym też rozmawiano na ten temat jak będzie wyglądał przepływ 
informacji na ten temat. Pani Wicestarosta zwróciła się z prośbą do Radnego, aby nie 
zmieniać faktów od jednego spotkania do drugiego.  
 
Ad. 12.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
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Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Ryszard 
Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub 
Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, Marek 
Uberman, Krzysztof Wawro 
BRAK GŁOSU (2) 
Halina Golec, Adam Krzysztoń 
NIEOBECNI (1) 
Kamil Kilian. 
 
Protokół Nr VI/2019 z dnia 29 marca 2019 r. został przyjęty. 
 
 
Ad. 13.  
Sprawy różne. 
 
Radna Monika Roman zwróciła się z prośbą o zwrócenie się do przewoźników, którzy 
obsługują transportowe linie osobowe na terenie powiatu o umieszczenie na 
przystankach autobusowych rozkładów jazdy.  
W sprawach różnych głos zabierał także radny Michał Mac odnośnie nadania nazw ulic 
w mieście Łańcucie.  
 
 
Ad. 14.  
Zakończenie. 
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego podziękował radnym za 
uczestnictwo w sesji, w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamknął obrady 
VII sesji Rady Powiatu Łańcuckiego VI kadencji 2018 – 2023.  
 

Przewodniczący 
Rada Powiatu Łańcuckiego 

 
Marek UBERMAN 

 
Przygotowała: Renata Czechowicz 
 
 
 
________________________________________ 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


